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La primera conseqüència d'aquesta proximitat és la serenitat d'esperit. El cristià 

no s'ha d'inquietar per res. No us inquieteu per res, recomana l'Apòstol. I podrí-

em afegir: ni s'ha d'admirar de res. De salvador sols n'hi ha un, Crist. I Crist ha 

vingut a salvar tots els homes. No cal, doncs, fer de la fe en Jesucrist una alter-

nativa que pugui ser presentada al costat de les teories o doctrines filosòfiques, 

econòmiques, socials, polítiques, etc. La fe cristiana no és cap sistema de pen-

sament ni cap ordinació cultural o social. És la il·luminació d'un projecte de rea-

lització humana total. Més exactament: és el camí que ens mena a la realització 

del projecte home que Déu ha dibuixat des de sempre i que ha realitzat plena-

ment en Jesucrist i realitza en tots els que s'incorporen a ell pel baptisme i la 

vida de l'Esperit.  

Al cristià se l'urgeix a il·luminar, des de la fe acceptada i viscuda, totes les 

realitats humanes i a presentar-se com un testimoni —un màrtir— del «Salva-

dor, Jesucrist, el Senyor, que transformarà el nostre pobre cos i el configurarà 

al seu cos gloriós, gràcies a aquella acció poderosa amb què ell sotmetrà a si 

mateix tot l'univers».  

És per això que el cristià s'ha d'interessar per tot allò que és autèntic, res-

pectable, pur, amable, lloable, tot allò que sigui virtuós i digne d'elogi que es 

troba en el món, obra de Déu. […] 

Viviu sempre contents en el Senyor, ens diu l'Apòstol. Amb joia, aquesta vir-

tut cristiana tan oblidada pels creients, i que és un fruit de l'Esperit Sant. Anem 

cap a Jesús que ve a salvar-nos, i la joia de la fe ens hauria d'il·luminar cons-

tantment el rostre i fer-nos comunicadors de la pau que l'Esperit ha fet florir en 

el nostre interior.  

L'espiritualitat de l'Advent ens diu que som una església que espera sempre 

la vinguda del Senyor i viu alerta a la seva arribada en tots i cadascun dels 

moments de la nostra història, escoltant la seva paraula i avançant amb ell pel 

camí de la Vida.  

 

 


